

WEDDINGS

زفاف

Le Méridien Cairo Airport



CHIC CELEBRATION

At Le Méridien® we infuse every experience with lighthearted sophistication and a lively spirit of discovery. From intimate gatherings to visionary ceremonies, we offer matchless service, inventive cuisine and evocative settings to unlock stylish festivities. Let your wedding become a source of inspiration and a celebration for you and your guests.

أحتفال أنيق

في لو ميريديان®، نصيغ كل تجربة بخبرة تأثر القلوب مفعمة بالمرح وروح الاكتشاف. بدءاً من تجمعات الأصدقاء وصولاً إلى الإحتفالات الخيالية، نقدم خدمة لا نظير لها، مأكولات مبتكرة، وأماكن موحية لفتح المجال لإحتفالات عصرية أنيقة. إجعل حفل زفافكم يصبح مصدر إلهام وإحتفال لك ولضيوفك.

WHERE YOUR
VISION COMES
ALIVE

عندما تتحول
رؤيتك إلى
واقع







A TOUCH OF LOCAL

Whether discovering the perfect setting for your wedding photos or enjoying a post-ceremony drink overlooking the cityscape, weave the beauty of your destination into a truly unique celebration. Our distinctly designed event spaces offer a range of possibilities, from ballrooms to rooftop terraces, to engage and inspire you and your guests as you celebrate your love in style.

لمسة محلية

سواء كنت تكتشف المكان المناسب لإلتقاط صور الزفاف أو تستمتع بمشروب بعد الأحتفال تطل فيه على منظر عام للمدينة، انسج بجمال المكان إحتفالاً فريداً حقاً. وتقدم الأماكن المصممة خصيصاً للإحتفالات مجموعة من الخيارات، بدءاً من قاعات الرقص وصولاً إلى شرفات السطح، لتكون موحية لك ولضيوفك بينما تحتفل بحبك بشكل أنيق.



DISCOVER YOUR SURROUNDINGS

Chic, sophisticated and timeless elements combine to produce the perfect romantic occasion at Le Méridien Cairo Airport with idyllic indoor and outdoor venues and impeccable service that is promised at every turn, your special day promises to be beyond your expectations.

اكتشف ما حولك

عناصر أنيقة، رفيعة المستوى، تتجاوز حدود الزمن تتناغم لتنتج مناسبة رومانسية مثالية في لو ميريديان مطار القاهرة الذي يضم أماكن مغلقة ومفتوحة، وخدمة ممتازة لا يشوبها خطأ نعدك أن تجدها في كل خطوة، نعدك أن يكون هذا اليوم الخاص يوماً يفوق توقعاتك.



OUTDOOR WEDDING

Le Méridien Cairo Airport Patio offering uncommon outdoor wedding space, features breath-taking scenery and romantic settings. Brings together chic and glamorous for your once in a lifetime occasion.

حفلات الزفاف في الأماكن المفتوحة

يقدم لك لو ميريديان مطار القاهرة مكان مفتوح لإقامة حفلات الزفاف غير عادي، وتجهيزات رومانسية للأماكن ومناظر طبيعية تأثر الألباب. اجمع بين الأناقة والسحر في تلك المناسبة التي تحدث مرة في العمر.

INDOOR WEDDING

With a capacity of 320 guests, modern furnishings and elegant decor, Lotus Ballroom is your ideal venue for chic wedding celebration.

حفلات الزفاف في الأماكن المغلقة

لسعة تصل لـ ٣٢٠ ضيف، وأثاث حديث وديكور راقي، قاعة لوتس هي خياركم المثالي لإقامة حفل زفاف أنيق.

SPARKLING

Sparkling adds a chic and festive spirit to any event. With inventive flavours and stylish presentation, this signature offering will transform your wedding into a dazzling celebration.

نخب المشروبات الفوارة

يضيف النخب من المشروبات الفوارة روحا احتفالية أنيقة لأية مناسبة. وبنكهات مبتكرة وتقديم أنيق، ستجعل تلك اللقعات المميزة من حفل زفافك احتفالا مذهلا.





COMPELLING EXPERIENCES

From a Sparkling toast to an expressive bouquet, artful decorations to indulgent spa treatments, each moment of discovery surrounding your big day at Le Méridien will captivate your guests and ensure that you live every moment to the fullest.

تجارب جذابة

من النخب الخاص إلى البوكيه المميز،
والديكورات الفنية وخدمات المنتجعات
الصحية المترفة، كل لحظة في هذا اليوم المميز
في لو ميريديان سيأثر ضيوفك ويضمن لك أنك
تستمتع بقضاء كل لحظة.





STIMULATING GUESTROOMS

Le Méridien Cairo Airport provides premium accommodation comfort and panoramic views from a selection of:

264 sound proofed Deluxe rooms.

66 Club rooms with their own Club Lounge.

9 Executive Studio Suites.

9 Panoramic Deluxe Suites.

1 Presidential Suite.

Designed for our guests' ultimate comfort, guest rooms are outfitted with Le Méridien signature beds and different amenities such as wall mounted TV's and complimentary high speed internet access.

غرف نزلاء ممتعة

يقدم لو ميريديان مطار القاهرة إقامة فاخرة ومريحة بإطلالات بانورامية من بين مجموعة من الخيارات:

٢٦٤ غرفة فاخرة (ديلوكس) عازلة للصوت

٦٦ غرف نادي المزودة بصالة النادي الخاصة بها

٩ أجنحة استديو تنفيذية (رجال أعمال)

٩ أجنحة فاخرة (ديلوكس) بانورامية

١ جناح رئاسي

ولأنها مصممة لتوفير أقصى راحة للنزلاء، فإن غرف النزلاء مجهزة بأسرة مميزة خاصة بلو ميريديان وتجهيزات مختلفة مثل شاشات التلفزيون المعلقة على الحوائط وإمكانية الدخول على الانترنت بسرعة عالية مجاناً.



LE MÉRIDIEN CLUB LOUNGE

All club rooms are located on the 5th floor with dedicated elevator access to the Club Lounge from Terminal 3 connecting bridge. All rooms feature VIP amenities luxurious sitting, work areas and full access to the club lounge. Le Méridien Club Lounge offers you free breakfast, all day refreshments and snacks, as well as a Selection of French pastries, finest selection of wine and cheeses.

ردهات النادي بلو ميريديان

توجد كل غرف النادي بالطابق الخامس بمدخل مصعد مخصص لها للوصول إلى صالة النادي من الكوبري المتصل بصالة الركاب ٣ . وكل الغرف مجهزة بتجهيزات فاخرة لكبار الزوار، وأماكن للعمل، وإمكانية الدخول لصالة النادي. ويقدم لك لوميريديان بصالة النادي إفطارا مجانيا، ومشروبات ووجبات خفيفة طوال اليوم، وكذلك مجموعة مختارة من المعجنات الفرنسية، وأفضل أنواع الخمر والأجبان.

DESTINATION
UNLOCKED

وجهة
مفتوحة



LE MÉRIDIEN CAIRO AIRPORT

Le Méridien Cairo Airport is the first and only hotel directly connected to Cairo International Airport's Terminal 3 through a link bridge allowing guests to walk straight from the plane into this sophisticated modern destination. Taste the uncommon with Le Méridien Cairo Airport inspiring cuisine.

لو مريديان مطار القاهرة

يعتبر لو مريديان مطار القاهرة الفندق الأول والوحيد المتصل مباشرة بصالة الركاب ٣ بمطار القاهرة عن طريق كوبري موصل يسمح للنزلاء بالتوجه مباشرة من الطائرة إلى مكان حديث رفيع المستوى. تذوق كل ما هو غير مألوف بمطبخ لو مريديان مطار القاهرة الملهم.



MERIDIEN

NO DIVING
1.4m 4.6 ft

MERIDIEN

MERIDIEN



CHINA RED

Flavours, colours and aromas are thoughtfully combined in elegant surroundings at China Red. Experience Chinese culinary excellence and entice your palate with exotic Chinese delicacies expertly prepared by chef Zhu using freshest and authentic ingredients.

مطعم تشاينا ريد

تمتزج النكهات والألوان والروائح بشكل مدروس في كل ما يحيط بك في تشاينا ريد. عش تجربة المطبخ الصيني المتميز وبهر طبقك مع أطيب الوجبات الصينية المذهلة التي يعدها الشيفر زو مستخدماً أفضل المكونات الطازجة والأصلية.

MEZZEH

Mezzeh serves a succulent Lebanese cuisine, offers a variety of traditional flavors and aromas with a modern twist. Taste a savory selection of hot & cold mezzehs, sumptuous main dishes cooked to perfection with lamb & poultry and signature desserts.

مطعم مازه

يقدم مزه أفضل ما بالمطبخ اللبناني، حيث يقدم مجموعة متنوعة من النكهات والروائح التقليدية بطريقة حديثة. تذوق مجموعة شهية من المزه الباردة والساخنة، والأطباق الرئيسية الفاخرة التي تطهى باحترافية بالضأن والدجاج والحلويات المميزة.



LIVE SPORTS BAR

Live Sports Bar is east Cairo premier venue for sports, entertainment and dining. Serving the largest variety of beer, wines & spirits with live entertainment. A truly sports and entertainment venue with Large outdoor and indoor screens located at strategic points, whilst accommodating pool table and an open terrace serving Shisha.

مطعم لايف سپورتس بار

يعتبر مطعم لايف سپورتس بار بشرق القاهرة من أرقى الأماكن للممارسة الرياضة والترفيه وتناول العشاء. مكان ممتع حقا لممارسة الرياضة والترفيه مزود بشاشات كبيرة في الأماكن المفتوحة والمغلقة موجودة في نقاط محورية، وطاولات بلياردو، وتراس مفتوح يقدم الشيشة.

HONEYMOONS TO INSPIRE

With more than 100 distinctive destinations around the world, Le Méridien offers countless ways for you to experience the unique and unexpected on your honeymoon. Relax at a tranquil beach resort or explore vibrant city getaways. Whether you seek stylish relaxation or romantic adventure, Le Méridien honeymoon is a celebration of the good life.

شهر عسل ملهم

بأكثر من ١٠٠ وجهة متنوعة حول العالم، يمنح لو
مريديان طرق لا حصر لها لتعيش تجربة فريدة وغير
متوقعة في شهر العسل. استرخ في منتجع شاطئي
هادئ أو استكشف طرق لمدينة نابضة بالحياة.
وسواء كنت تسعى للاسترخاء بشكل راقٍ، أو
مغامرة رومانسية، يعتبر شهر العسل مع لو مريديان
احتفالاً برغد العيش.





